
12.11.2021 Mette Schulz 

Referat af bestyrelsesmøde den 09.11.2021 
Tilstede: Birthe, Hanne, Claus (ejedomsfunktionær) og Mette 

Fraværende: Kisser og Irene 

Referent: Mette 

1. Nyt fra administrationen 
Intet nyt 
 

2. Nyt fra Claus 
Affaldspladsen er færdig se punkt 4 
 

3. Kælder. 
Birthe taler med Alexander om økonomien i det. 
Tanken er, at der skal males, tæppe på og installeres varmeapparater 
Endvidere skal der opstilles regler for brug. 
 

4. Affaldssortering 
Affaldspladsen er færdig. 
Rummet til venstre er til haveaffald UDEN plastik poser og potter 
Rummet helt til højre er til Storskrald 
Containeren er til ’Småt brændbart’ 
Der kommer noget til elektronik og maling 
Der bliver lavet og omdeles et skriv om det. 
 

5. Planlægning af Tysklandstur 
Der er 24 tilmeldt 
 

6. Evt 
-Der er bestilt juletræ til foran ejendomskontoret. 
-Vi oplever et stigende problem med cigaretskodder. De fleste ryger udenfor og det er rigtig fint, men 
smid ikke cigaretskod på jorden eller på legepladserne 

PS. Der er ikke et punkt, der hedder godkendelse af referat, da referatet godkendes inden det printes og sættes op i 
opslagsskabene og lægges på hjemmesiden.  

______________________________________________________________________ 

Næste møde tirsdag d.  07.12.2021 kl. 19.00 

Alle er velkomne den første halve time af mødet 

Dagsorden: 

1. Nyt fra administrationen 
2. Nyt fra Claus 
3. Nyt fra møde med Alexander 
4. Fælleshus 
5. Afd. 25, hjemmesiden skal rettes til 
6. Evt. 


